

國立中興大學興翼獎學金申請表

National Chung Hsing University Hsing-Yi Scholarship Application Form

姓名 Name :		學制 : Education System	☐ 大學部 Bachelor Program ☐ 進修學士班 Continuing Bachelor Program
學號 Student ID :		系級 : Department of	系 1 年級 , 1st Year
手機 Phone Number :		E-mail :	
入學管道 Admission Channel : ☐ 興翼招生 Hsing-Yi Admission ☐ 申請入學 Application Admission ☐ 繁星推薦 Star Program Recommendation ☐ 特殊選才 Special Selection ☐ 分發入學 Distribution Admission ☐ 其他 Other :			
申請資格 Eligibility	☐ 低收入戶 Low-Income Household ☐ 中低收入戶 Middle-Low Income Household ☐ 特殊境遇家庭子女或孫子女 Children or Grandchildren of Families with Special Circumstances ☐ 身心障礙學生或身心障礙人士子女 Students with Disabilities or Children of Persons with Disabilities ☐ 原住民學生 Indigenous Students ☐ 獲教育部弱勢助學金計畫補助之學生(符合本學年度弱勢助學金申請資格) Students Receiving Financial Aid from the Ministry of Education's Support Program for Disadvantaged Students (meeting the eligibility criteria for this academic year's aid application)		
必備文件 Required Documents	項次 Item	項目 Project	繳交 Submission
	1	本申請表(含家庭生活與經濟狀況自述約500字) Application Form (including a personal statement of family and economic situation, approximately 500 words)	
	2	參加高教深耕輔導活動10小時以上出席時數證明 Proof of Attendance for at least 10 hours of participation in higher education deep cultivation counseling activities	
	3	全戶所得及財產證明(須檢附 <u>三個月內全戶戶籍謄本</u> 、 <u>全戶最近一年度所得清單</u> 、 <u>全戶最近一年度財產歸屬清單</u> 等相關證明；全戶係指戶籍謄本登載的所有成員)。 Proof of Household Income and Assets (must include the follow-	

		ing documents within the past three months: a copy of the household registration transcript, income statement for the entire household for the 112th year, asset declaration for the entire household for the 112th year, and other relevant documents; "entire household" refers to all members listed on the household registration transcript)。 全戶所得：_____元 全戶財產：_____元 Household Income: _____ NTD Household Assets: _____ NTD	
	4	其他有利審查之資料(如：學測成績單、比賽獲獎證明等) Other Supporting Documents for Review (e.g., academic test score reports, competition award certificates, etc.)	

本獎學金與其他新生入學獎學金，以不重覆支領為原則。

是否申請其他新生入學獎學金：

This scholarship is awarded on the principle of non-duplication with other freshman entrance scholarships. Have you applied for any other freshman entrance scholarships?

☐ 否 No ☐ 是 Yes；

獎學金名稱 Name of Scholarship：

學生聲明 Student Declaration：

1. 本人均已詳閱上述相關資訊，且填寫資料均屬實，如有不實，願負相關責任。

I have read the above information in detail, and all the information I have provided is true. I am willing to take responsibility for any inaccuracies.

2. 本人已詳閱並會遵守興翼獎學金實施要點，並會遵守相關規定。

I have read and will comply with the implementation guidelines of the Hsing-Yi Scholarship and adhere to the relevant regulations.

3. 領有本項獎學金者，續領條件為：每學期成績總平均60分以上或班排名前50%，且需參加高教深耕輔導活動至少10小時以上，高教深耕時數證明自第2個學期起需於開學後6週內繳交出席證明至學務處生輔組。

To continue receiving the scholarship, the conditions are: maintaining a GPA of 60 or above each semester or ranking in the top 50% of the class and participating in at least 10 hours of higher education deep cultivation counseling activities. Proof of participation must be submitted to the Student Assistance Section within 6 weeks after the start of the second semester.

4. 已至本校計資中心網頁查閱並明瞭最新版本個資隱私權政策聲明與當事人權利聲明，同意學校相關單位使用申請資料於獎助學金及高教深耕相關業務。

I have reviewed and understood the latest version of the Personal Data Privacy Policy and the Statement of Rights on the university's IT Center website. I agree to the use of my application data by the university for scholarship and higher education deep cultivation-related purposes.

學生簽名 Student Signature：_____ (親筆簽名 Handwritten Signature)

時間 Date：_____ 年 Year _____ 月 Month _____ 日 Day

家庭生活與經濟狀況自述(約500字)：

Personal Statement on Family and Economic Situation (approximately 500 words):

稱謂 Title	姓名 Name	年齡 Age	職業及職稱 Occupation and Title	健康情形 Health Status	每月收入 Monthly Income
本人 Self			學生 Student		
父 Father					
母 Mother					

本人以上所陳述事情一切屬實，如有不實或不符規定等情事，經查證屬實者，願被撤銷資格，絕無異議。

I affirm that all the information I have provided above is true. Should any discrepancies or violations of regulations be verified, I am willing to have my eligibility revoked and will not raise any objections.

申請人簽名 Applicant Signature : _____ 年 Year ____ 月 Month ____ 日 Day

導師訪談後評語 Advisor's Comments After Interview :

導師簽名 Advisor Signature : _____